
Slovenská fašistická vláda nemieni cúvnuť zo
svojich šialených nezákonných nápadov.
Dobrovoľnosť testovania sa vytráca každým
dňom, retardovaný zloduch Naď nevylúčil ani
mobilizáciu zdravotníkov
- CZ24 News | 29. října 2020

SLOVENSKO: Minister obrany Jaroslav Naď (OĽaNO) na dnešnej tlačovej besede poprosil
zdravotníkov, aby sa prihlásili na celoplošné testovanie. Doplnil, že vie, že sú unavení, lebo
robia „deň aj noc“. Ak ich nebude dostatok, nevylúčil ich mobilizáciu. Vláda už podklady
pripravila

Ozbrojeným silám SR (OS SR) sa podľa neho spoločne so samosprávami a ďalšími organizátormi
podarilo zabezpečiť logistické a materiálne zabezpečenie celoplošného testovania. Rezort obrany
potrebuje ešte na oba dni testovania približne 2 až 3-tisíc zdravotníkov, ktorí môžu robiť stery.

Šéf rezortu obrany uviedol, že od stredy popoludnia do dnešného rána sa na pomoc prihlásilo 1 100
ľudí a vo väčšine to bol zdravotnícky personál. „Stále je to vážny problém, stále potrebujeme viac
zdravotníkov. Potrebujeme zdravotníkov, ktorí môžu robiť samotné stery a potrebujeme tých, ktorí
ich aj môžu vyhodnocovať,“ zdôraznil Naď s tým, že sú pripravení na to, aby mobilizovali
vybraný personál v niektorých regiónoch, ak to bude nevyhnutné. Minister obrany to vyhodnotí
dnes popoludní, keď zistí, ako sa napĺňajú jednotlivé pozície a následne sa spojí s predsedom vlády
SR Igorom Matovičom (OĽaNO) a ministrom zdravotníctva Marekom Krajčím (OĽaNO).

Na Slovensku je celkovo 93-tisíc zdravotníckych pracovníkov. „Stále verím, že z 93-tisíc sa nájde 15
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až 20-tisíc zdravotníkov, ktorí budú chcieť prísť pomôcť. Ak budeme vidieť, že je v niektorých
regiónoch vážny problém, tak budeme veľmi konkrétne povolávať takpovediac do služby tých, ktorí
sú v jednotlivých regiónoch potrební,” uviedol. Minister obrany ešte očakáva veľkú pomoc od
súkromných nemocníc, ktoré vyčleňujú personál na celoplošné testovanie.

Kritika Kollára i Sivíka

Predsedu Slovenskej lekárskej komory Mariana Kollára kritizoval za stredajšie vyjadrenia, pričom
komoru vyzval, aby ho vymenila. „SLK naozaj vyzývam, aby si vymenila svojho šéfa. Lebo to, čo včera
predviedol pán doktor Kollár, je nenormálne,“ uviedol Naď.

Mnoho lekárov sa podľa Naďa hanbí za to, čo povedal prezident lekárskej komory Marián Kollár na
stredajšej tlačovej konferencii. Ten vyzval vládu, aby ešte raz zvážila celoplošné testovanie. Kollár
tiež uviedol, že má vážne obavy, že rozhodnutie o plošnom testovaní nebolo vôbec odborné. Minister
obrany pritom na tlačovej konferencii konštatoval, že prezident lekárskej komory dva dni predtým
nehlasoval proti celoplošnému testovaniu, ale „loboval za súkromné spoločnosti, aby mohli robiť
testy“.

OS SR sa podarilo spoločne so samosprávami a ďalšími organizátormi zabezpečiť logistickú
a materiálnu pripravenosť testovania. Od dnešného dňa do soboty budú do regiónov
prevážať materiál, testy či certifikáty.

Minister sa tiež ohradil voči predsedovi Slovenskej lekárskej komory Marianovi Kollárovi, ktorý
povedal, že sa budú míňať ochranné pomôcky a potom budú chýbať v nemocniciach. „Opäť klamal.
Zabezpečujeme aj my ako rezort obrany ochranné pomôcky z iných zdrojov a každú jednu, čo
spotrebujeme teraz, nahradíme tak, aby nič nechýbalo,” dodal.

Naď tiež potvrdil, že už zabezpečili dostatočný personál OS SR, policajného zboru, finančnej správy,
Hasičského a záchranného zboru a aj vo väčšine prípadov aj v rámci samosprávy.

Člen komory Ernest Sivík tiež v stredu konštatoval, že úmrtnosť na COVID-19 je na úrovni chrípky.
„Nie, COVID nie je chrípka a ľudia, ktorí umierajú každý deň, umierajú preto, že takí ľudia ako
doktor Kollár, sa pozerajú na svoju peňaženku a nie na to, čo sa deje v nemocniciach,“ reagoval
minister obrany.

Jaroslav Naď vyzval všetkých ‚slušných‘ lekárov, zdravotné sestry a zdravotnícky personál,
aby sa postavili za predstaviteľov vlády. „To, čo predviedol včera pán Kollár, bolo nenormálne,“
uzavrel.

Predseda vlády Igor Matovič na vyjadrenia lekárskej komory reagoval v stredu s tým, že mu „vybilo
poistky“. „Chceme naozaj prikladať akúkoľvek váhu slovám týchto bludárov? Tu ide prezident
Slovenskej lekárskej komory odkazovať lekárom a zdravotným sestrám, že nepotrebujú rúška a
ochranné prostriedky, lebo my tu bojujeme s chrípkou? Po takomto tvrdení akýkoľvek názor tohto
človeka nemá pre mňa absolútne žiadnu váhu,“ dodal premiér.

Naď sľubuje

Na záver dnešnej tlačovej konferencie Naď dodal: „Ak sa nám podarí počas celoplošného
testovania odchytiť infekčných ľudí, tak v horizonte dvoch týždňov odbremeníme
zdravotnícky personál a nemocnice od obrovského počtu pacientov.“
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